
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 31. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 515

Vil ministeren kommentere artiklen ”Sundhedsudspil: Kvart million københavnere risikerer
at få nyt hospital med for lidt plads” bragt på www.dr.dk den 30. januar 2019? Vil ministe-
ren herunder oplyse, hvordan ministeren vil løse kapacitetsproblemerne i Københavns
eventuelt kommende sundhedsfællesskab, når de kun skal knyttes op på Bispebjerg Ho-
spital? Vil ministeren samtidig oplyse, om ministeren kan garantere, at der ikke vil komme
liggende kapacitetsproblemer i f.eks. Århus, Aalborg og Odense? Der henvises til: https://
www.dr.dk/nyheder/regionale/hovedstadsomraadet/sundhedsudspil-kvart-million-koeben-
havnere-risikerer-faa-nyt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Liselott Blixt
formand
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